
 

 

 

ki je bila 13.02.2024 ob 15. uri Slovenskem olimpijskem izobraževalnem centru, Ameriška ulica 8, 

Ljubljana. 

 

PRISOTNI: Franjo Bobinac, Miran Kos, Enzo Smrekar, Dejan Crnek, Darja Gabrovšek Polajnar, Stanko 

Glažar, Zoran Kačičnik, Jernej Kovačič, Andraž Lipolt, Miran Müllner, Tadej Peranovič, Raša Sraka 

Vukovič, Boštjan Tušar. 

OPRAVIČENO ODSOTNI: Metod Ropret, Katja Koren Miklavec, Miroslav Cerar, Jošt Dolničar, Fiona 

Johnson, Borut Knavs, Damijan Lazar, Pavel Marđonović, Stane Rozman. 

PRISOTNI PREKO MICROSOFT TEAMS: Matjaž Rakovec, Vojka Ravbar, Andrej Ribič. 

Ostali prisotni: Primož Marinko (Nadzorni svet OKS), Tone Jagodic (Komisija za etična vprašanja v 

športu), Jože Zidar (STA), Tomaž Jontes, Blaž Perko, Matic Švab, Peter Dokl, Taja Škorc, Žiga Dobnikar, 

Samo Košir, Rok Osojnik, Bojana Okorn Počivavšek (strokovna služba OKS-ZŠZ). 

Ostali prisotni preko Microsoft Teams: Staš Remih, Žiga Skvarča. 

 

Uvodoma je F. Bobinac pozdravil člane IO OKS-ZŠZ in goste, tudi tiste, ki so sejo spremljali na daljavo. 

Nadalje je povedal, da seja poteka tudi v hibridni obliki ter nato ugotovil sklepčnost in pričel z vodenjem 

seje. 

 

AD1/ Potrditev dnevnega reda 

 

F. Bobinac je predlagal v potrditev z vabilom poslan predlog dnevnega reda 10. seje IO OKS-ZŠZ, ki je bil 

sprejet in je sledeč: 

1. Potrditev dnevnega reda seje 
2. Potrditev zapisnika z 9. redne ter 10. in 11. dopisne seje 

 

NASLOVNIK KRAJ, DATUM 

članom 

IO OKS-ZŠZ 

 

 

 

 

Ljubljana, 25.02.2024 

ZADEVA 

ZAPISNIK z 10. redne seje IO OKS-ZŠZ 
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3. Poročilo o aktivnostih: 
a. Povzetek pregleda aktivnosti predsednika 
b. Poročilo Strokovnega sveta za vrhunski šport 
c. Poročilo Strokovnega sveta športa za vse 
d. Poročilo Odbora za športnike in olimpijske vrednote 
e. Poročilo Odbora za gospodarstvo in finance 

4. Model in razvrstitev športnih panog v razrede konkurenčnosti za potrebe razpisa FŠO za leto 2024 
5. Pregled prejemnikov priznanj in nagrad OKS-ZŠZ za športne dosežke v letu 2023 
6. Certifikat športnikom prijazno izobraževanje 
7. Pritožbe na štipendije OKS-ZŠZ 
8. Članstvo OKS-ZŠZ v organizacijah 
9. Komisije IO OKS-ZŠZ in drugih delovnih teles 
10. Ureditev dokumentacije za CŠOD Planica – uskladitev s pripombami Geodetske uprave RS 
11. Razno 
 

Sklep, ki je bil soglasno sprejet: 

170-10/24 IO OKS-ZŠZ soglasno potrjuje predlog dnevnega reda 10. redne seje IO OKS-

ZŠZ. 

 

AD2/ Potrditev zapisnika z 9. redne ter 10. in 11. dopisne seje 

 

F. Bobinac je predal besedo T. Jontesu, ki je povedal, da so bili osnutki zapisnikov, 9. redne ter 10. in 11. 

dopisne seje IO OKS-ZŠZ, predhodno poslani vsem članom IO OKS-ZŠZ. Nanj ni prispela nobena 

pripomba. 

Vsi do sedaj sprejeti sklepi so bili realizirani z izjemo sklepa št. 55-2/2023. T. Jontes je povedal, da se je 

Komisija za priznanja v decembru 2023 sestala na svoji 2. redni seji ter da je navedeni Pravilnik o 

priznanjih in nagradah OKS-ZŠZ v postopku spreminjanja. 

 

Soglasno so bili sprejeti naslednji sklepi: 

171-10/24 IO OKS-ZŠZ potrjuje zapisnik 9. redne seje IO OKS-ZŠZ. 

172-10/24 IO OKS-ZŠZ potrjuje zapisnik 10. dopisne seje IO OKS-ZŠZ. 

173-10/24 IO OKS-ZŠZ potrjuje zapisnik 11. dopisne seje IO OKS-ZŠZ. 

 

AD3/ Poročilo o aktivnostih med obema rednima sejama 

 

F. Bobinac je povedal, da so člani poročila po področjih prejeli kot gradivo za sejo. Prosil je za kratko 

poročanje zgolj o morebitnih dopolnitvah poročil. Prav tako so poročevalci na voljo za odgovore na 

morebitna vprašanja. Predlagal je, da je povzetek predsednika podano na koncu. 
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A. Poročilo Strokovnega sveta za vrhunski šport 

 

F. Bobinac je povedal, da sta M. Ropret in U. Mohorič upravičeno odsotna. Člani IO OKS-ZŠZ so 

podrobno poročilo predhodno prejeli. Morebitnih vprašanj in komentarjev ni bilo. B. Perko je povedal, da je 

bil med gradivi dodan tudi seznam športnikov kandidatov za nastop na OI Pariz 2024, ki ga je predhodno 

potrdil Strokovni svet za vrhunski šport na svoji seji. V imenu podpredsednika, M. Ropreta, je predlagal, 

da se IO OKS-ZŠZ formalno seznani s seznamom kandidatov za nastop na OI Pariz 2024. 

 

Soglasno je bil sprejet sledeči sklep: 

174-10/24 IO OKS-ZŠZ se seznanja s športniki kandidati za nastop na OI Pariz 2024. 

 

B. Poročilo Strokovnega sveta športa za vse 

 

F. Bobinac je predal besedo M. Kosu, ki je na kratko predstavil poročilo. Vprašanj ni bilo. 

 

C. Poročilo Odbora za športnike in olimpijske vrednote 

 

F. Bobinac je, ob odsotnosti K. Koren Miklavec, predal besedo P. Doklu, ki je na kratko povzel bistvene 

dele poročila. Ni bilo vprašanj. 

 

D. Poročilo Odbora za gospodarstvo in finance 

 

F. Bobinac je besedo predal E. Smrekarju, ki je na kratko predstavil poročilo, s poudarkom na projektu 

Slovenska hiša. Ni bilo vprašanj. 

F. Bobinac je povabil k besedi T. Jontesa in M. Švaba, ki sta predstavila aktivnosti povezane s Slovensko 

hišo v času OI Pariz 2024. T. Jontes je povedal, da so bili v vmesnem času, vezano na program, 

organizirani posveti, okrogle mize in sestanki. Ideje za program so naslednje: razvoj športa mladih in 

starejših, trajnost in krožno gospodarstvo, enakost spolov, model športa v Sloveniji in v Evropi, umetna 

inteligenca v povezavi s športom, investicijska konferenca, dvojna kariera… Vodstvo OKS-ZŠZ je bilo v 

januarju 2024 na obisku na sami lokaciji hiše skupaj z arhitekti, oblikovalci in catering podjetjem. Obiskali 

so slovensko veleposlanico in njeno ekipo, s katerimi so odprli mnoge teme. M. Švab je nadaljeval, da se 

trenutno strokovna služba ukvarja z infrastrukturno pripravo projekta. Povedal je, da je Vlada RS 

vzpostavila delovno skupino za koordinacijo projekta Slovenska hiša na OI Pariz, kjer so prisotni tudi vsi 

deležniki s strani države. Delovno skupino koordinira UKOM. V projekt je usmerjenih veliko naporov, da 

bo Slovenska hiša odlična platforma v času OI, ki bo predstavljala šport, turizem, znanost,…. 

F. Bobinac je dodal, da OKS-ZŠZ v sklopu projekta OI Pariz 2024 pripravlja ogromno vsebin. Intenzivno 

pa se seveda pripravljajo predvsem športniki. 
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E. Povzetek pregleda aktivnosti predsednika 

 

F. Bobinac je na kratko predstavil tudi svoje aktivnosti v času med obema rednima sejama, ki so sledeče: 

- obisk Sarajeva ob obeležitvi 40-letnice OI Sarajevo 1984; 

- udeležba na podelitvi Bloudkovih priznanj; 

- srečanje z Jiri Kejval-om, predsednikom Češkega OK, ki je tudi predsednik marketinškega sveta na 

MOK; 

- redna srečanja z ministrom MGTŠ in celotno ekipo; 

- konstruktivna novoletna srečanja s športnimi zvezami članicami; 

- nadgradnja organizacije prireditve Športnika leta, še so možne izboljšave; 

- udeležba na prireditvi Parašportnik. 

Nato je izpostavil področje finančnih naložb OKS-ZŠZ. Pri BŠP so znane tri cenitve: dve višji, ena nižja. 

OKS-ZŠZ bi se, v primeru višje cenitve, splačalo razdolžiti, saj je to za OKS-ZŠZ nepotreben kapital. Upa 

se, da bodo ostali akterji našli nek dogovor (ali gradbeno dovoljenje ali odkup deleža), da se OKS-ZŠZ 

razdolži. Pri Športni loteriji ima OKS-ZŠZ sedaj vzpostavljene stike z ostalimi lastniki. To je pomemben 

korak s ciljem boljše povezanosti med seboj. Obstaja skupna namera, da se opazuje in analizira, kaj se 

dogaja na trgu in da se opazuje, kaj se dogaja pri zakonodajalcu v Sloveniji. Ne glede na to, da ni bilo 

nekih jasnih stališč, v ozadju potekajo aktivnosti v smeri morebitne spremembe zakonodaje na področju 

športnih stav. Potrebno je biti pozoren, previden, iskati prave rešitev za družbo in za šport kot tak. 

Nadaljeval je z opisom planiranih aktivnosti: 

- v mesecu februarju 2024 se bo vodstvo OKS-ZŠZ na uradnem obisku na MOK sestalo s predsednikom 

T. Bachom in širšo ekipo; 

- predvidoma v aprilu 2024 bo formalno ustanovljen t.i. Slovenski klub mednarodnih športnih 

funkcionarjev, definiralo se bo poslanstvo, vizija, aktivnosti in cilji delovanja. 

 

M. Müllner je ponovno dal pobudo, da se v program Slovenske hiše uvrsti tudi aktivnosti v zvezi z 

Evropsko prestolnico kulture 2025 Nova Gorica - Gorica. 

F.Bobinac je povedal, da se bo v mesecu februarju sestal z ministrico za kulturo. T. Jontes je dodal, da so 

ideje glede pobude že narejene, planira se njihova predstavitev ministrici. 

 

Nadalje je F. Bobinac povedal, da smo ponosni in veseli, da se je ekipi marketinga na OKS-ZŠZ v 

januarju 2024 pridružila olimpijka Urška Žolnir Jugovar. Glede na to, da naj zaposleni ne bi bili več člani 

odborov in komisij (je nezdružljivo) je predlagal, da se jo odpokliče z mesta članice odbora oz. komisije.  

Predlagal je naslednja sklepa, ki sta bila soglasno sprejeta: 

 
175-10/24 

IO OKS-ZŠZ odpokliče Urško Žolnir Jugovar kot članico Odbora za 

gospodarstvo in finance. 

 
176-10/24 

IO OKS-ZŠZ odpokliče Urško Žolnir Jugovar kot članico Komisije za enakost 

spolov. 
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Nato je bil tudi soglasno sprejet naslednji seznanitveni sklep: 

 
177-10/24 

IO OKS-ZŠZ se seznanja z vsemi aktivnostmi med obema sejama in 

informacijami podanimi na seji. 

 

AD4/ Model in razvrstitev športnih panog v razrede konkurenčnosti za potrebe razpisa FŠO za leto 

2024 

 

F. Bobinac je predal besedo B. Perku. Fundacija za financiranje športnih organizacij v RS (FŠO) skladno 

s Pravilnikom o sofinanciranju izvajanja letnega programa športa FŠO vsako leto zaprosi OKS-ZŠZ za 

pripravo predloga modela za razvrstitev športnih panog v pet razredov konkurenčnosti. To nalogo opravi 

Strokovni svet za vrhunski šport, ki je na svoji 7. seji dne, 30.1.2024 potrdil ta model za leto 2024. Sedaj 

je podan predlog, da ga formalno potrdi tudi IO OKS-ZŠZ. B. Perko je, v imenu M. Ropreta, predlagal, da 

se model potrdi. 

 

Soglasno je bil sprejet naslednji sklep: 

 
178-10/24 

IO OKS-ZŠZ potrjuje Model razvrščanja športnih panog v razrede 

konkurenčnosti in razvrstitev športnih panog v razrede konkurenčnosti za 

potrebe javnega razpisa Fundacije za financiranje športnih organizacij za leto 

2024 kot izhaja iz gradiva za sejo. 

 

AD5/ Pregled prejemnikov priznanj in nagrad OKS-ZŠZ za športne dosežke v letu 2023 

 

F.Bobinac je predal besedo Ž. Dobnikarju, ki je predstavil vsebino te točke. Gradivo, dva dokumenta, so 

člani IO OKS-ZŠZ predhodno prejeli. Seznam prejemnikov nagrad in priznanj OKS je bil pripravljen 

skladno s Pravilnikom OKS-ZŠZ o nagradah in priznanjih. Ni bilo vprašanj. 

 

Soglasno sta bila sprejeta naslednja sklepa: 

 
179-10/24 
 

IO OKS-ZŠZ potrjuje seznam prejemnikov nagrad OKS za vrhunske dosežke v 

letu 2023. Predlog višine zneska polne nagrade je 3500 EUR bruto za leto 2023 

kot izhaja iz gradiva za sejo. 

 

 
180-10/24 
 

IO OKS-ZŠZ potrjuje seznam prejemnikov priznanj OKS za vrhunske dosežke v 

letu 2023 kot izhaja iz gradiva za sejo. 
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AD6/ Certifikat športnikom prijazno izobraževanje 

 

F.Bobinac je predal besedo P. Doklu, ki je predstavil vsebino točke. OKS-ZŠZ podeljuje izobraževalnim 

ustanovam na srednji in visoki ravni ta certifikat, ki ponuja šolam, da se diferencirajo od ostalih šol in 

izkažejo navzven, da ponujajo prilagoditve športnikom dijakom in študentom. Le-te pa lahko na podlagi 

tega prepoznajo šolo, ki omogoča prilagoditve. OKS-ZŠZ je, na osnovi javnega razpisa, prejel 58 vlog, 13 

prvih prijav in 45 ponovnih prijav. Strokovna služba je vse prijave pregledala, 4 so bile neustrezne, a je 

strokovna služba skupaj s šolo našla pot za pridobitev certifikata. 

 

Soglasno sta bila sprejeta naslednja sklepa 

 
181-10/24 
 

IO OKS-ZŠZ potrjuje seznam priznanj za razvit pristop k spodbujanju dvojne 

kariere in zagotavljanju športnikom prijaznega izobraževanja. Priznanja se 

podeli trem srednjim šolam in enajstim visokim oz. višjim šolam kot izhaja iz 

gradiva za sejo. 

 

 
182-10/24 
 

IO OKS-ZŠZ podeli oz. podaljša Certifikat Športnikom prijazno izobraževanje 

osemnajstim srednjim šolam in 25 visokim oz. višjim šolam kot izhaja iz gradiva 

za sejo, in sicer do konca šolskega/študijskega leta 2024/2025. 

 

Z. Kačičnik je izpostavil sledeče: OKS-ZŠZ je v preteklosti vložil ogromno truda, da bi se športna vzgoja 

vrnila v kurikulum visokošolskih in višješolskih programov, vendar neuspešno. Na drugi strani pa je veliko 

zanimanje za pridobitev Certifikata športniku prijazno izobraževanje. Predlagal je, da se pri pogovorih 

spodbudi vodstva šol oz. fakultet, da podprejo to pobudo, s ciljem, da se športna vzgoja vrne v kurikulum. 

Tako se bo lahko športna vzgoja sistemsko vrnila v višje in visokošolski prostor. Le tako bo šport lahko 

sistematično živel dlje in bolje. 

F.Bobinac se je s povedanim popolnoma strinjal. Mnenja je bil, da je proces potrebno nadaljevati, biti 

vztrajen s končnim ciljem, da se v šolah ponudi več športa, predvsem kot preventiva za ohranjanje 

zdravja. Vsekakor bo potrebno nagovarjati tudi ostale nosilce javnih funkcij, ministrstvo,… 

M. Kos je dodal, da se je sestal in dogovoril z vodji regijskih pisarn, da bodo pobudo v tej smeri predstavili 

predšolskim zavodom in osnovnim šolam s ciljem, da tudi s te strani pride pobuda do politike. 

F. Bobinac je predlagal, da se naslovi ideja na ustrezne nosilce v Vladi RS, na ministrski nivo, vključi se A. 

Ribiča. 

 

AD7/ Pritožba na štipendije OKS-ZŠZ 

 

F.Bobinac je predal besedo S. Koširju, ki je povedal, da je OKS-ZŠZ letos prejel preko 300 vlog za 

pridobitev oz. podaljšanje štipendij. Predstavil oz. povzel je prejete pritožbe in obrazložitve strokovne 
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službe OKS-ZŠZ. S. Košir je povedal, da je na OKS-ZŠZ prispelo 8 pritožb, predlog strokovne službe je, 

da se 4 ugodi, 4 pa zavrne. 

Z. Kačičnik je povedal, da se od športnikov v prihodnje veliko pričakuje, tudi tistih, ki se srečujejo s 

socialnimi težavami. Povprašal je za primer Tarika Mlivića, ali gre za zavrženo pritožbo ali pa se njegovi 

pritožbi ne ugodi. Pritožba ne izpolnjuje procesih pogojev, gre bolj za zavrženje pritožbe kot pa za ne 

ugoditev. 

S. Košir je rekel, da povedano drži. Njegova pritožba je bila še enkrat obravnavana, ker je prosil, da OKS-

ZŠZ še enkrat pregleda celotno dokumentacijo, procesna obravnava pa bi bila sicer tudi na mestu. Ker je 

pritožnik poudaril, da naj se obravnava njegova pritožba, je bila obravnavana vsebinsko ter dana v 

odločanje na IO OKS-ZŠZ. 

F. Bobinac je povedal, da gre v predstavljenem primeru samo za dikcijo, zamudil je rok, rezultat je isti, in 

sicer da pritožnik ne bo prejemal štipendije. Nadaljeval je, da v kolikor se pojavi kakršnikoli dvom, naj se o 

zadevi še enkrat razmisli. Športnikom naj se krivica ne zgodi. To je pobuda komisiji za vnaprej. 

S. Košir je povedal, da v primerih, obravnavanih na tej seji, ni nobenih dvomov. 

 

Predlagal je sledeče sklepe, ki so bili soglasno sprejeti: 

 
183-10/24 
 

Na podlagi 8. člena Pravilnika o štipendiranju športnikov in športnic v Republiki 

Sloveniji IO OKS-ZŠZ glede pritožbe Karoline Zbičajnik zoper sklep o 

štipendiranju odloča, da se pritožbi NE UGODI. 

 
184-10/24 

Na podlagi 8. člena Pravilnika o štipendiranju športnikov in športnic v Republiki 

Sloveniji IO OKS-ZŠZ glede pritožbe Hane Sekne zoper sklep o štipendiranju  

odloča, da se pritožbi NE UGODI. 

 
185-10/24 

Na podlagi 8. člena Pravilnika o štipendiranju športnikov in športnic v Republiki 

Sloveniji IO OKS-ZŠZ glede pritožbe Alje Ponikvar zoper sklep o štipendiranju  

odloča, da se pritožbi UGODI. 

 
186-10/24 

Na podlagi 8. člena Pravilnika o štipendiranju športnikov in športnic v Republiki 

Sloveniji IO OKS-ZŠZ glede pritožbe Tarika Mlivića zoper sklep o štipendiranju  

odloča, da se pritožbi NE UGODI. 

 
187-10/24 

Na podlagi 8. člena Pravilnika o štipendiranju športnikov in športnic v Republiki 

Sloveniji IO OKS-ZŠZ glede pritožbe Naja Mekinca zoper sklep o štipendiranju  

odloča, da se pritožbi UGODI. 

 
188-10/24 

Na podlagi 8. člena Pravilnika o štipendiranju športnikov in športnic v Republiki 

Sloveniji IO OKS-ZŠZ glede pritožbe Aljaža Sladiča zoper sklep o štipendiranju  

odloča, da se pritožbi UGODI. 

 
189-10/24 

Na podlagi 8. člena Pravilnika o štipendiranju športnikov in športnic v Republiki 

Sloveniji IO OKS-ZŠZ glede pritožbe Vesne Mihelič zoper sklep o štipendiranju  

odloča, da se pritožbi NE UGODI. 
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190-10/24 

Na podlagi 8. člena Pravilnika o štipendiranju športnikov in športnic v Republiki 

Sloveniji IO OKS-ZŠZ glede pritožbe Zale Urh zoper sklep o štipendiranju  

odloča, da se pritožbi UGODI. 

 

AD8/ Članstvo v organizacijah OKS-ZŠZ 

 

F.Bobinac je predal besedo B. Perku, ki je predstavil ugotovitve glede članstva. Na 8. redni seji IO OKS-

ZŠZ dne, 7.11.2023 je bilo namreč dogovorjeno, da strokovna služba celovito predstavi članstvo OKS-

ZŠZ v različnih organizacijah, način sodelovanja znotraj članstva in stroške, ki jih tako članstvo 

predstavlja. Strokovna služba OKS-ZŠZ je na podlagi analize ugotovila, da članstvo v Svetovni zvezi 

delavskega športa (WFCS) ne prinaša pričakovanih učinkov in je zato predlagana izčlanitev. Ideja, da 

tekmovanje pod to zvezo pridobimo v Slovenijo, žal ni bila realizirana. Strokovna služba strateško ne vidi 

smisla, da se v tej organizaciji ostaja, članstvo v tej organizaciji tudi ni značilno za nacionalne olimpijske 

komiteje. 

M. Müllner se ni strinjal s podano obrazložitvijo. OKS-ZŠZ organizira športne igre zaposlenih, ki so skozi 

celotno sezono dobro obiskane po celotni Sloveniji. Sodelujočim športnikom na teh igrah se omogoči tudi 

sodelovanje na Evropskih igrah zaposlenih, na zimskih in letnih igrah. Menil je, da bila predlagana 

izčlanitev negativna. Šport zaposlenih je pomembno področje, saj sodi pod množični šport imenovan 

športna rekreacija M. Müllner ni videl razloga, da ne bi zopet kandidirali za pridobitev Evropskih športnih 

iger zaposlenih v Sloveniji, zimskih ali letnih. To je velika športna prireditev, ki pritegne veliko število ljudi 

in bi bila tudi priložnost za promocijo Slovenije, njenega gospodarstva. Predlagal je, da se o članstvu še 

enkrat razmisli. 

B. Perko je pojasnil, da gre v primeru organizacije WFCS za svetovno organizacijo in ne evropsko. 

Članica Slovenije v Evropski federaciji je ŠUS in Slovenija tako še naprej ostaja v tej federaciji in bo še 

naprej aktivna. Morebitno tekmovanje zaposlenih na evropskih tekmovanjih tako ostaja, tu OKS-ZŠZ nima 

nobenih pristojnosti, niti pomislekov. 

F. Bobinac je podal predlog sklepa, ki ga je podprlo večino članov IO OKS-ZŠZ, en član je bil PROTI, en 

VZDRŽAN. 

 

Potrjen sklep je sledeč: 

 
191-10/24 
 

IO OKS-ZŠZ potrjuje, da se OKS-ZŠZ izčlani iz organizacije World federation for 

company sport (WFCS), ki je svetovna organizacija. Še naprej pa bo OKS-ZŠZ 

podpiral udeležbo slovenskih delegacij na mednarodnih igrah zaposlenih, tudi 

na evropskih igrah organiziranih preko Evropske federacije športa zaposlenih 

(EFCS). 
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AD9/ Komisije IO OKS-ZŠZ in drugih delovnih teles 

 

F.Bobinac je predal besedo B. Perku, ki je predlagal, da se sklep IO OKS-ZŠZ vezan na članstvo komisij 

in delovnih teles dopolni z navedbo zadolžitev in pristojnosti komisij in delovnih teles in trajanja le-teh. V 

Pravilih OKS-ZŠZ so opredeljene obvezne komisije, ki jih imenuje IO OKS-ZŠZ in tudi neobvezna delovna 

telesa in komisije, katerim je potrebno poleg kadrovske sestave natančno določiti tudi pristojnosti in 

naloge, ki naj bi jih komisija izvajala ter trajanje. Na 1. in 2. seji IO OKS-ZŠZ pristojnosti in zadolžitve niso 

bile natančno določene, zato je bilo na tej seji predlagano, da se to dopolni. V gradivu je bil poslan popis 

nalog posameznih komisij oziroma delovnih teles, ki bi izhajale iz potrditve tega sklepa. Predlog je bil, da 

se samo operativno delovanje komisij in delovnih teles usklajuje z generalnim sekretarjem, ki je zadolžen 

za organizacijo dela in koordinacijo strokovne službe. Ni bilo vprašanj in komentarjev. 

F. Bobinac je podal dodatno pojasnilo, da se predlog sklepa sprejema v izogib kakršnimkoli 

nesporazumom. OKS-ZŠZ ima Skupščino in Izvršni odbor, vodstvo in generalnega sekretarja, kjer se ve, 

kakšne so pristojnosti, pooblastila in odgovornosti. Generalni sekretar je namreč podaljšana roka IO OKS-

ZŠZ, ki skrbi, da ne bi komisije delovale neodvisno od delovanja IO OKS-ZŠZ, še posebej tam, kjer je 

možno, da bi nastali kakšni stroški. 

 

Soglasno je bil sprejet naslednji sklep: 

 
192-10/24 
 

IO OKS-ZŠZ na podlagi 61. člena in drugega odstavka 72. člena Pravil OKS-ZŠZ 

komisijam in delovnim telesom, ki jih je ustanovil in katerih predsednike in 

člane je imenoval na svoji 1. redni seji, dne, 12.1.2023 in 2. redni seji dne, 

7.3.2023 dopolnjuje sklepe o ustanovitvi in imenovanju ter jim določa zadolžitve 

in pristojnosti kot sledi iz gradiva za sejo, in sicer za čas trajanja mandata 

sestave IO OKS-ZŠZ 2022-2026. 

Operativno delovanje komisij in delovnih teles predsedniki komisij in delovnih 

teles usklajujejo z generalnim sekretarjem OKS-ZŠZ, skladno s 76. členom 

Pravil OKS-ZŠZ. 

 

AD10/ Ureditev dokumentacije za CŠOD Planica – uskladitev s pripombami Geodetske uprave RS 

 

F.Bobinac je predal besedo S. Koširju. IO OKS-ZŠZ je na svoji 8. dopisni seji (sklep št. 138-8d/2023) že 

soglašal z elaboratom za ureditev dejanskega stanja oz. stanja v naravi v CŠOD Planica s katastrom 

nepremičnin. Po vložitvi elaborata na Geodetsko upravo RS pa je le-ta zahtevala dopolnitev elaborata, in 

sicer z navedbo ustrezne identifikacijske številke stavbe, kar se z gradivom za sejo ustrezno dopolnjuje. 

 

Soglasno je bil sprejet sledeči sklep: 

 
193-10/24 

IO OKS-ZŠZ na podlagi trinajste alineje 61. člena Pravil OKS-ZŠZ sprejema 
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 sklep in tako soglaša z elaboratom glede vpisa stavbe in delov stavbe ter 

parcelacijo, ki so ga člani IO OKS-ZŠZ prejeli kot gradivo za to sejo in ki ga je 

po naročilu Zavoda za šport RS Planica pripravil Biro Barin d.o.o., Mengeška 

cesta 1A, 1236 Trzin. 

IO OKS-ZŠZ tudi soglaša, da podjetje Biro Barin d.o.o. zahtevo za katastrske 

postopke iz elaborata vloži v informacijski sistem kataster. 

 

AD11/ Razno 

 

Ni bilo vprašanj in pobud. 

F. Bobinac je na koncu zaključil: 

- da so v letošnjem letu na sporedu olimpijske igre, ki predstavljajo zelo pomemben projekt - športno, 

organizacijsko, logistično in poslovno; 

- da se zaključuje poslovno leto 2023. Za potrjevanje gradiv za potrebe obravnave gradiv na Skupščini 

OKS-ZŠZ bo predhodno sklican IO OKS-ZŠZ (v začetku oz. v sredini maja 2024); 

- da se je delo na LPŠ za leto 2024 začelo, saj je bil z dne, 9.2.2024 objavljen javni razpis in bo tako, 

denar za nacionalne panožne športne zveze na voljo pomembno prej kot v preteklih letih; 

- da je v mesecu maju predvideno podobno srečanje kot lani, srečanje MGTŠ, OKS-ZŠZ in vseh športnih 

zvez članic; 

- da je leto 2024 leto priprave Nacionalnega programa športa, kjer bo tudi OKS-ZŠZ kot krovna 

organizacija aktivno vključen; 

- da želi imeti OKS-ZŠZ v okviru Zakona o velikih mednarodnih športnih prireditvah pomembno vlog, 

preko projektne skupine bosta sodelovala podpredsednika, E. Smrekar in M. Ropret; 

- da so zastavljene aktivnosti v okviru zamejskega športa; 

- da se bo vezano na samo delovanje OKS-ZŠZ sestala Komisija za pravne zadeve in organiziranost, ki 

bo proučila morebitne potrebne spremembe Pravil OKS-ZŠZ v smeri, kaj bi bilo smiselno dodati, 

spremeniti. V načrtu je pregledna javna razprava na to temo na način kot je primeren; 

- da je v načrtu tudi vsebinska priprava strategije OKS-ZŠZ za desetletno obdobje, s ciljem, da se bo le-ta 

maksimalno uresničevala in da bo slovenski model športa učinkovit in uspešen še naprej. 

 

Seja se je zaključila ob 16:17. 

 

 

Zapisala Bojana Okorn Počivavšek 

 

 

         Franjo Bobinac 

         predsednik OKS-ZŠZ 


